

# 天主教聖安德肋小學

2018-2019 年度

課程通訊 11

英語活動日

親愛的家長：

一年一度的英語活動日又來了。本年的英語活動日將於12月20日(星期四)舉行，主題為「理想的職業」，目的是讓學生認識不同職業的工作範圍，從中學習以仁愛來服務他人的價值觀，並讓學生從不同的英語活動中，輕鬆地學習英語。當日，學生將會全日進行英語活動，包括攤位遊戲、語文活動、手工藝製作及表演等。

## 注意事項

1. 當日學生需穿運動服回校參與活動。
2. 12月19日之所有功課將會延至1月3日才呈交。
3. 學生上學、午膳及放學時間與平日一樣。
4. 學生只需攜帶輕便書包回校，並帶備學生手冊、文具（包括顏色筆、剪刀、膠紙及膠水）、飯咭及餐具。
5. 所有課後活動照常。



## English Activity Day

12<sup>th</sup> December, 2018

Dear Parents,

Please be informed that the English Activity Day is on 20<sup>th</sup> December, Thursday. The theme for this year is 'Dream Jobs'. By choosing this theme, we aim to expose our students to the nature of different jobs, while at the same time, teach them an inspiring life lesson which is '*To serve with love and kindness*'.

On this day, students will partake in a range of fun activities and games based on the theme. We trust that these activities will not only encourage our students to speak in English, but it will also build confidence and strengthen their English language skills.

### Reminder

1. Students should wear **P.E. uniform** to school.
2. All the homework assigned on 19<sup>th</sup> December is to be submitted on 3<sup>rd</sup> January, 2019.
3. The arrival and dismissal time for school and the lunch time will be as normal.
4. Bring a small backpack with the Student Handbook, stationery (including coloured pencils, scissors, sellotape and glue), Lunch Card and utensils.
5. **All the after-school activities will be held as usual.**

